
 

1

 

Källviks samfällighetsförening 
 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte nr 1 för Källviks samfällighetsförening lördagen den 28 
januari 2023. 
 
 
Närvarande: 
Tommy Larsson (TL) 
Per G Nilsson (PG) 
Liselotte Johansson (LJ) 
Bo Stenhammar (BS) 
Marie-Louise Nordenborg (MN) 
Marie Cannervik (MC) 
Martin Westholm (MW) 
 
 
§ 1 Mötet öppnas 
TL öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
§ 2 Fastställande av dagordningen 
Dagordningen fastställdes. 
 
§ 3 Föregående mötesprotokoll 
MN gick igenom föregående mötesprotokoll 
 
§ 4 Ekonomi 
LJ gick igenom ekonomin som, trots ökade kostnader, ser bra ut. Dock så ökar 
kostnaderna så styrelsen kommer att lägga fram ett förslag på årsstämman att 
årsavgifterna höjs med 300:- för bebyggd fastighet och 150:- för obebyggd fastighet. 
 
Fr o m årsskiftet är samfälligheten momsredovisningsskyldig, men det blir inte så stor 
kostnadsökning eftersom inkommande och utgående moms i stort sett tar ut 
varandra. 
 
§ 5 Rapport från Info-gruppen 
Frågan om hjärtstartare togs upp igen. Beslutades att inte köpa in någon just nu. De 
är dyra, ingen sponsring är aktuell och bara de som bor närmast där den skulle 
placeras kan få nytta av den. Räddningstjänsten i Loftahammar är snabbt på plats 
om det skulle behövas. 
 
Fotbollsplanen används flitigt under sommaren och ibland vågar inte de små barnen 
vara med och spela med de stora barnen. MW kommer att köpa in mindre fotbollsmål 
så att både stora och små barn kan sparka boll samtidigt.  
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§ 6 Rapport från GVB-gruppen 
Inventering av dikena är utförd och just nu inget stopp på samfällighetens mark. 
 
Mycket grenar har ramlat ned under vintern och håller på att köras bort. Dock så 
ligger det en hel del runt bommarna vid Vivassen bryggorna. Styrelsen kommer att 
be bryggkommittén vid Vivassen att ta hand om grenarna och rensa upp där. 
 
Det är en del sjuka träd som bör tas ned runt om i området. BS har skickat in marklov 
till kommunen med bilder på de träd det handlar om. Det har även vuxit upp mycket 
träd i hela samfälligheten, speciellt i gamla Källvik, som är på väg att växa igen. En 
genomgång med markägarna planeras till våren.  
 
Ristippen är full. Bortforsling kommer att beställas. 
 
§ 7 Åtgärdslistan 
Åtgärdslistan kommer att uppdateras vid nästa möte. 
 
§ 8 Övriga frågor 
Inga övriga frågor behandlades. 
 
§ 9 Nästa möte 
Nästa möte blir 7 april i Gula huset kl 09.00 – 11.00. Alla handlingar till årsstämman 
ska då undertecknas så det är viktigt att alla kommer. 
 
§ 10 Mötet avslutas 
TL tackade för ett bra möte och avslutade detsamma. 
 
 
Vid protokollet    Justeras 
 
 
 
 
Marie-Louise Nordenborg    Tommy Larsson 


